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Evaluering av Fellesrådet

Vedlagt følg j er vedtak.

Med helsing

Randi Helene Hilland
konsulent
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Sakspapir 

 

  

 

Saksbehandlar Arkiv ArkivsakID 

Randi Helene Hilland FE - 033 15/1035 

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

16/2015 
 

Fellesrådet PS 16.04.2015 

25/2015 
 

Fellesrådet PS 11.06.2015 

 

 

Evaluering av Fellesrådet  

 

 

Vedlegg: 
Notat frå Ordførar 
 

Saksopplysningar: 

Bakgrunn 
Viser til notat frå ordførar til rådmannen dat. 01.04.15. 

Vurdering 
 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 
 

 

Framlegg til vedtak: 



 

 

Fellesrådet - 16/2015 

 

FER - behandling: 

Tre av dei faste medlemmene var ikkje til stades. Saka vil verta teke opp på neste møte. 
 

 

FER - vedtak: 

Leiar og nestleiar i Fellesrådet kjem med forslag til uttale på neste møte. 

 

 

Fellesrådet - 25/2015 

 

FER - behandling: 

 
 

FER - vedtak: 

Evaluering av Fellesrådet 
 

Sprm. 1} Korleis oppfattar medlemmene arbeidet i utvalet? 
 
    I retninglinene til Rådet heiter at Rådet er eit rådgjevande organ for kommunen og skal handsama 
alle saker som gjeld målgruppene. 

På denne bakgrunn vil ein gje utrykk for følgjande: 
 

Reguleringssaker kjem alltid til utvalet og sakshandsamar kjem og orienterer i møte. 
 

Når det gjeld andre fagområder som vedkjem målgruppene, bør rutinane hos desse 
sakshandsamarane betrast slik at Rådet får sakene slik retningslinene legg opp til . 

 
 

Sprm. 2} Meiner Rådet at det er trong for å endra gjeldane reglement? 
 

Dersom ja, kva bør evnt endrast. 
 
    Fellesrådet er delt i oppfatning av om ein skal gå for eit eller to råd. 
 



   Sprm. 3) Korleis ser Rådet på møtesekvensen - er det trong for ferre/fleire møter? 
   Rådet har hatt6 møter pr. år og det har hendt at det har vore «ekstra» møte. 

 
Rådet bør ha same anntal møter som kommunestyre som bør tilpassast tidsmessig. 

 
   Sprm. 4) Vil det vera naturleg å leggja møtene til dagtid? 
   Møtetidspunktet har vore kl. 14.00. Dette er ok. 
 

Sprm. 5) Andre innspel frå Rådet. 
  Det er viktig med god opplæring til medlemmene og den bør gjevast i saman med 
kommunestyremedlemmene. 
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